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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 579 af 1. april 2015 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 
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Spørgsmål 

Hvorfor tog ministeren ikke initiativ til, at aftalepartierne omkring brug af oplysninger om 

skjulte formuer i skattely blev orienteret? 

 

Svar 

Det fremgår af den politiske aftale fra 2010, at skatteministeren vil tage stilling fra sag til 

sag til, hvorvidt han vil tage imod tilbud om oplysninger og herunder imødekomme en 

anmodning om vederlag for oplysningerne, hvis der er fremsat en sådan. Muligheden for 

at aftage oplysninger vil kun blive praktiseret i forhold til lande m.v., som Danmark ikke 

kunne få bankoplysninger fra pr. 1. januar 2008. Det er således ikke forudsat, at et even-

tuelt købstilbud omfattet af aftalen skal forelægges for aftalepartierne. 

 

Jeg henviser samtidig til mit svar på SAU alm. del spørgsmål 572, hvor det fremgår, at der 

i sagen fra 2011 hverken forelå oplysninger om selskab eller land. Der var således ikke 

viden om, hvorvidt sagen var omfattet af den politiske aftale fra 2010. 

 

Sagen fra 2013 blev ved en fejl ikke forelagt skatteministeren. 
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